
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 27.09.23 

Tidspunkt: 1600 – 1730 

Sted: Sørli skole personalrom 

Møtet innkalt av: Sekretær Type møte: SU/SMU 

Møteleder Eva Britt Rem Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: FAU-leder: Maiken Christin Bakken 
Foreldrerepresentant: Christian Tjøstheim 
Lærerrepresentanter: Åse Marie Sandmark og Sigrun 
Orderdalen Stamnes 
Elevrådsrepresentanter: (Tone) Elise Holm (7A), Sigurd 
Laupsa (5B) og Anton K. Johannessen (6A) 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem 
Forfall: 
Andre ansatte: Jana Misurova 
Kommunestyrets representant: Kristin By Woll (Frp) 
 

Agenda: Sak 1/2023-2024 Godkjenning av innkalling og konstituering 
Sak 2/2023-2024 Saker fra FAU 
Sak 3/2023-2024 Saker fra elevrådet 
Sak 4/2023-2024 Saker fra skolen og SFO 
Sak 5/2023-2024 Eventuelt  
 

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 1 
 

Godkjenning av innkalling og 
konstituering: 
SU/SMU leder: Maiken 
Christin Bakken.  
FAU medlem: Christian 
Tjøstheim 
Elevrådsrepresentanter:  
(Tone) Elise Holm (7A), 
Sigurd Laupsa (5B) og Anton 
K. Johannessen (6A) 
Lærerrepresentanter: Åse 
Marie Sandmark og Sigrun 
Orderdalen Stamnes 
Kommunestyrets 
representant: Kristin By Woll 
(Frp)? 
Andre ansatte: Jana Misurova  
Sekretær/rektor: Eva Britt 
Rem. 
 

Presentert 
av: Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon: Vi har ikke hørt noe fra 
politisk representant og er 
usikker på hvem som skal 
møte fremover. 

  

Konklusjon/vedtak    



Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 2 Saker fra FAU 
 

Presentert 
av: Maiken 
Christin 
Bakken 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Konstituert styre for FAU, skoleåret 2023-2024 
FAU-leder: Maiken Christin Bakken, 6A 
Nestleder: Christian Tjøstheim, 3B 
Referent: Lisa Ødemark, 6B 
Kasserer: Aleksander Rikard Storvestre, 7B 
 
Sørli- lekene 

• Sørli- lekene ble gjennomført 14. sept. Inntekten etter 
arrangementet ble ca 40 000 før utgiftene er trukket 
fra. Regnskapet er foreløpig ikke helt klart. 

 
Sykkel og sparkesykkel til og fra skolen: 

• Både FAU og skolen oppfordrer til at sykkel og 
sparkesykkel brukes etter at sykkelprøven er bestått i 
4. klasse. 

 
Sikring av området under brua ved Bestemor-kulpen. 

• En forelder tok opp på FAU møtet ønske om 
avsperring slik at elevene ikke kan gå under brua, for 
å hindre ulykker. 

 
Kjøring ned til skolen 

• Det er ikke lov å kjøre ned til skolen uten tillatelse. 
Det er en utfordring for trafikksikkerheten til elevene 
at noen foreldre likevel kjører barna helt ned til 
skolen. Elevene skal slippes av ved 
parkeringsplassen før nedkjøringen til skolen. 

• Det vil bli gjennomført trafikkvaktordning i samarbeid 
mellom FAU og skolen i løpet av høsten. 

 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

Sikring av området under brua ved Bestemor-kulpen. 

• Skolen ligger ved en bekk og det er satt opp gjerde 
mot bekken langs skolegrensen. Bestmor-kulpen 
ligger utenfor skolens område. Det er krevende å 
sikre alle områder utenfor skolegrensen slik at det 
ikke er mulig for elever å komme seg ned til bekken.  
Skolen har følgende tiltak: 

o Det er alltid voksne sammen med elevene når 
de er ute i skole- og sfo tiden. 

o Elevene får opplæring i hvor skolegrensene 
går og alle vet at det ikke er lov å gå ned til 
bekken. 

 



Gjøremål: • Skolen sender ut 
Visma melding om 
anbefalt aldersgrense 
for sykkel og 
sparkesykkel til 1.-3. 
klasse ved oppstarten 
av hvert skoleår. 

Ansvarlig: 
Nina Sæther 
Saksbehandl
er/konsulent 

Frist: 
Rutine hver 
august 
 
 

 

Sak nr: 3 Saker fra elevrådet 
 

Presentert 
av Elise 
Holm  
 

 

Orientering/ 
Diskusjon: 

Konstituering av elevrådet, skoleåret 2023-2024: 
Leder: (Tone) Elise Holm (7A) 
Nestleder: Sigurd Laupsa (5B) 
Sekretær: Anton K. Johannessen (6A) 
 
Reflekskampanje 

• Elevrådet vil gjennomføre en reflekskampanje i løpet 
av høsten/vinteren 

• Elevene ønsker nye nett til basket og fotballmål 

• Toalettene i C-bygget er vanskelig å låse 

Konklusjon 
/vedtak 

• Skolen har våren 2023 kjøpt inn nye nett til 
både fotballmålene og basketkurvene. 
Dersom dette blir ødelagt etter så kort tid, 
bør elevrådet være med å utarbeide tiltak 
for hvordan vi bedre kan ta vare på utstyret 
til skolen. 

 

 

Gjøremål: • Rektor melder fra til 
vaktmester/Eiendomsforetaket 
om låsene på toalettene i C-
bygget   

Ansvarlig: 
Eva Britt 
Rem 

Frist: 
snarest 

 

Sak nr: 4 Saker fra skolen  
 

Presentert 
av:  
Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Møteplan SU/SMU 

• Gjennomgang og revidering av møteplan for 
SU/SMU- skoleåret 2023-2024 

• SU-møtene vil starte kl. 15.30 fremover 
 
 
Tilsyn Miljørettet helsevern: 
 

• Det ble den 14.12.22 gjennomført tilsyn ved Sørli 
skole etter forskrift om miljørettet helsevern. 
Det ble ved tilsynet avdekket fire avvik med krav om 
retting, jf tilsynsrapport datert 09.03.23. Avvikene er 



lukket og godkjent og tilsynssaken er avsluttet. 
Godkjenningsbrevet er datert 16.05.23 
 

 
 
Foreldremøter høsten 2023: 
 

• Det har vært gjennomført foreldremøtet for 2.-7. trinn i 
uke 38 og for 1. trinn i uke 39 

• Agendaen på foreldremøtene for 2.-7. trinn var 
tilbakeblikk- hva har Sørli skole jobbet med de siste 
årene og hvilke utfordringer står vi overfor fremover. 
Det ble videre orientert om aktivitetsplikten i 
Opplæringsloven §9a, alvorlig skolefravær og 
leksebevisst skole, samt pedagogisk bruk av 
læringsteknologi for 1.-4. trinn. Første del var felles i 
gymsalen v/rektor og del to var klassevis med 
refleksjon/dialog og trinnvise tilpasninger. 

• Første trinn ble orientert om aktivitetsplikten i 
Opplæringsloven §9a på førskoleforeldremøtet i mai. 

 
 
Evaluering av prosjektet leksefri skole 

• Kommunestyret i Nittedal vedtok å gjennomføre 
et prøveprosjekt skoleåret 2022/2023 om leksefri 
skole 

• Prosjektet er nå evaluert. Både elever, lærere og 
foreldre/FAU har gitt sine tilbakemeldinger. 

• Ut fra tilbakemeldingen er det utarbeidet en 
kommunal leksestandard. 

 
          Kommunal leksestandard: 

• Skolen anerkjenner barns behov for fritid, lek og 
fysisk aktivitet 

• Leksene skal være tilpasset på et nivå som elevene 
mestrer 

• Elevene øver på noe de trenger å øve på 

• Lekser skal være øving i grunnleggende ferdigheter 

• Det er en sammenheng mellom det vi gjør på skolen 
og det elevene gjør hjemme 

• Skolen ønsker tilbakemelding hvis det er for mye eller 
for vanskelige lekser 

 
 

           Veien videre: 

• Lekser skal være tema på 
utviklingssamtaler, elevrådsmøter, FAU-møter og i 
PU-tid   



• Det arrangeres to trinnvise fagsamlinger i løpet av 
året: 7.november 2023 og 14.mai 2024   

• Det opprettes en kanal for deling av erfaringer 
og ideer i Teams   

 

Innføring av Compilo 

• Nittedal kommune har innført Compilo som er et 
digitalt avvikssystem. 

• Skolene har tatt i bruk dette fra august 2023. 

• Lærer og digitalpedagog Tonje Chr.F. Aaserud er 
superbruker 

 

TV-aksjonen 2023 

• Sørli skole har lang tradisjon for å delta på TV-
aksjonen. TV- aksjonen 2023 går til Redd barna sitt 
arbeid for barn rammet av krig og konflikt 

• Sørli arrangerer skoleløp, lekeloppis og vi danser 
BlimE- dansen. 

 
Budsjett 2024 

 

• Det er trange rammer til skolene i budsjettforslaget for 
2024. På Sørli har vi skoleåret 2023-2024 et økt antall 
timer til spesialundervisning. Med de samme 
økonomiske rammene får dette konsekvenser for 
lærertettheten. 

 

Konklusjon/ 
vedtak 

 

Gjøremål:  Ansvarlig: 
rektor 

Frist: 
 

Sak nr: 5 Eventuelt Presentert 
av: 
 

 

Diskusjon/ 
orientering: 

Ingen saker til eventuelt. 

Konklusjon/vedtak  

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

 

28.09.2023 

Eva Britt Rem 

Referent 


